
 

NORDVESTSKOLEN  
SKOLEBESTYRELSESMØDE  

23. jan 2024 kl. 19.00 på BS.  

REFERAT 

 
1. Medarbejderrepræsentanter:  

 
Højene: Der er terminsprøver i 8. og 9. klasse lige nu, der har desværre været ustabilt netværk. Det er en 
udfordring, men ikke noget vi kan afhjælpe. Kommunens it-afdeling har fået styr på netværket igen.  
Skolepatruljen har været på skitur, som tak for hjælpen. Det var en succes.  

 
Lundergård: Der har været terminsprøver for 9. klasserne. Heldigvis uden netværksproblemer.  
Hele 8. årgang er i erhvervspraktik i denne uge, lærerne besøger eleverne. Der opleves positive unge, som 
finder det interessant at være i erhvervspraktik.  
LGS har også haft skolepatruljen med på skitur, som tak for hjælpen. Det var en succes.    

 
Bjergby: Sneen har givet gode frikvarterer – børnene leger i sne og bygger snehuler og kælker. Der har været 
100-dagsfest i børnehaveklassen, fordi de jo har gået i skole i 100 dage. Vi er ved at gentænke garderoberne 
på skolen – der arbejdes med at mellemtrinets garderober skal flyttes i kælderen.   

 
Skolebestyrelsesformanden: Linda har fået en henvendelse fra andre bestyrelsesformænd ift.  medlemskabet 
af foreningen ”Skole og Forældre”. Medlemskabet koster 17812 kr. pr. år. Der aftales at medlemskabet opsiges 
pr. august (såfremt det er der, abonnementsperioden ender).  

 
Ledelsen: Beredskabsstyrelsen er lige nu på besøg på skolerne for at lave brandsyn.  

  
 

1. Budget 2024 og regnskab 2023 
- MH giver en gennemgang over hvad der sker de næste måneder. 

Lige nu arbejdes der på højtryk for at færdiggøre regnskab 2023 og lægge budget 2024. Budgettet 
præsenteres snart for MED-udvalget og vil komme med til næste bestyrelsesmøde. Administrativ leder 
Lisbeth Eriksen vil deltage og gennemgå regnskabet og budgettet.  Vi har fået ”en kommunal smiley” 
for vores regnskab for 2023. I budget 2024 har vi bl.a. sat flere midler af til vikardækning. Rasmus 
efterspørger regnskabet for kantinerne, idet det var en satsning fra bestyrelsens side. Dette vil særskilt 
blive gennemgået på næste møde.  



 
 

2. Planlægning af skoleåret 24/25 herunder skoleindskrivning januar 2024 
- MH giver en status. 

Der har været indskrivning til kommende børnehaveklasser.  
På LGS er der i skrivende stund indmeldt 65 elever (deraf 58 fra eget distrikt og 7 fra andre distrikter).  
Bjergby er der i skrivende stund indskrevet 23 elever (deraf 22 fra eget distrikt og 1 fra andet distrikt).  
Højene er der i skrivende stund indskrevet 83 elever (deraf 69 fra eget distrikt, 14 fra andre distrikter). 
Af de 14 har 8 søskende på skolen. Der er altså sandsynlighed for, at der kan komme 4 
børnehaveklasser på Højene Skole. Michael fortæller reglerne for hvornår der skal oprettes 3 eller 4 
klasser. Dette drøftes. Michael skal deltage i et møde i næste uge med Skole- og dagtilbudschefen, 
Anette Jensen Nedermark.  
 
Planlægningen af næste skoleår er i gang – ledelsen tæller årgangene op, dvs. kigger på elevtallet for 
at afgøre om klasserne skal deles eller slås sammen. Der er et par årgange i centret, hvor det er 
uafklaret. Det får vi et klart billede af de næste måneder.  
Lise K. spørger ind til elitesportsklasserne på Muldbjergskolen, hvad er snitfladen mellem os og dem. 
Michael fortæller hvordan optaget er og hvad aftalerne er.  
 
Når klasserne er opgjort, vil der også blive regnet på personalebehovet for næste skoleår. Der er 
forskellige regler for hvornår faggrupperne på skolerne skal tilkendegive om de ønsker at gå på 
pension, søge orlov eller lignende.   
 
Det går godt for vores SFO’er – aldrig har der været så mange børn tilmeldte. Det giver dog 
udfordringer såsom pladsmangel og bemanding. Vi er i gang med at finde ud af hvad vi kan gøre ift. 
pladsmanglen, der skal gentænkes og ny-organiseres særligt på de to store skoler (HS og LGS). Mona 
og pædagogerne løser tingene i fællesskab.   
 
 

3. Dialogmødet d. 11. marts 2024 
- Hvordan forholder vi os til Dialogmødet. 
Michael rundsender plan med datoer for dialogmøderne. Planen gennemgås. Linda fortæller om sine 
positive oplevelser med dialogmøder. Bestyrelsen har umiddelbart ingen forslag til emner på 
dialogmøderne, men får bestyrelsesmedlemmerne ideer til emner, så tag endelig kontakt til Linda. 
 

 
4. Skoleudviklingssamtaler 

- Hjørring kommune har lavet et nyt koncept vedr. skoleudviklingssamtaler. Det er blevet besluttet, at 
bestyrelsen fremadrettet skal deltage i disse. Formålet med skoleudviklingssamtalerne er at styrke den 
fælles viden om skolernes udfordringer, udviklingsområder og de indsatsatsområder som 
skolen/kommunen iværksætter m.m. 
Det er lovbestemt, at der 1 gang årligt skal være en skoleudviklingssamtale – hidtil har det været 
mellem skoleledelsen, lærerkredsen, en konsulent og skolechefen, men det er nu lavet om. Ændringen 
er at skolebestyrelsen skal deltage og der er lavet lidt om på formålet for samtalen. Michael 
gennemgår den nye ramme for skoleudviklingssamtalerne.  
Nordvestskolen skal deltage i en skoleudviklingssamtale den 12. marts – kan den dato godkendes? 
Bestyrelsen godkender datoen. Der aftales, at Linda melder tilbage til Michael ift. klokkeslæt for 
mødet. Linda deltager og hun tager kontakt til Stine, for at høre om hun kan deltage. Hvis Stine ikke 
kan deltage, så træder Martin til.  
 
Med-udvalget vil også blive inddraget i tankerne om Skoleudviklingssamtalerne og får mulighed for at 
kommentere på formen.    



 
Linda har modtaget en mail, hvori det fremgår at hele bestyrelsen skal deltage. Michael undersøger 
hvorfor der er forskellige udmeldinger i omløb.  

 
5. Vikar 

- Fortsat drøftelse af vikarsituationen, organisering, principper m.m. – jf tidligere vedtaget principper. 
Vikarsituationen kommer til at se anderledes ud i 2024, der er afsat flere midler til dækningen. 
Hvorom alting er er det aftalt, at vi skal have genbesøgt de principper vi har for vikardækningen.  
 
Line Karsø forsøger at vise vikarsystemet, som vi benytter til at vikardække med, men der er 
vedligehold på systemet, så der kan ikke logges ind. Vi kigger på systemet på næste møde.  
 

6. EVT.  
Da alle tre medarbejderrepræsentanter skal deltage i arrangement med DLF, skal der findes en anden dato 
for bestyrelsesmødet i marts. Der arbejdes med den 21. marts.  
 
 

 
 

Fraværende: Stine, Jilvana, Line og Dana.  
 



 



 
 

 
 
Fraværende:   


